
Møteprotokoll

Utval: Karmøy ungdomsråd
Møtestad: Kommunestyresalen
Dato: 16.09.2020
Tid: Kl. 12:30

Følgande medlemmer møtte
Amalie Rognaldson
Hedda Aarhus
Idunn Tho
Karoline Haugeberg
Radowslaw Robert Zilenski
Ingrid Risdal

Forfall
Representant fra Skudeneshavn
ugndomsskole
Representant fra Åkrehamn vgs
Håvar Benestvedt

Møtenotater:
Innkalling enstemmig vedtatt. Sakliste deretter godkjent.

Ungdomsrådet ble under sak om budsjettinnspill, sak 019/20, enig om at det utabreides et skriv til
Rogaland fylkeskommune og Karmøy kommune v/ rådmann og ordfører. Ungdomsrådet reviderer og
godkjenner skrivet innen kl. 18.00 torsdsag 17. september.

Møtet ble avsluttet kl. 14.30.
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Sakliste 
 
Sak nr. Sakstittel  
018/20 Godkjenning av protokoll - ungdomsrådet 08.06.2020  

019/20 Innspill til budsjett 2021 - Ungdomsrådet  

020/20 Samlesak for referatsaker  

021/20 Samlesak for orienteringer  

022/20 Samlesak for spørsmål  
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018/20 Godkjenning av protokoll - ungdomsrådet 08.06.2020 
 
Forslag til vedtak: 
Ungdomsrådet godkjenner protokoll fra møtet 08.06.2020. 
 
 
 
16.09.2020 Karmøy ungdomsråd 
 
Behandling 
Innstilling enstemmig vedtatt.  
 
KUR - 018/20 Vedtak: 
Forslag til vedtak: 
Ungdomsrådet godkjenner protokoll fra møtet 08.06.2020. 
 
 
 
 
 

019/20 Innspill til budsjett 2021 - Ungdomsrådet 
 

Forslag til vedtak: 
 
 
 
 

16.09.2020 Karmøy ungdomsråd 
 
Behandling 
Ungdomsrådet i Karmøy kommune ber om at følgende prioriteres i budsjett- og økonomiplan  for 
2021-2024: 
 
- Busstilbud 
Ungdomsrådet er opptatt av busstilbudet i kommunen. Ungdomsrådet mener det er for få 
bussavganger i kommunen, og ønsker også å rette søkelyset rundt de manglende smitteverntiltakene nå 
under koronapandemien.  
 
- Kulturhus 
Ungdomsrådet er også opptatt av å få opprettet et kulturhus i kommunen snarest mulig. Ungdomsrådet 
viser til at det bygges flotte idrettshaller, men kulturhus som ivaretar både gode øvingslokaler og 
velfungerende forestillingslokaler mangler.  
 
- Helsestasjon 
Ungdomsrådet viser til viktigheten av helsestasjon for ungdom. Ungdomsrådet synes det er beklagelig 
at det er lange køer ved helsestasjonene og at det er kort åpningstid.  
 
- Skatepark 
Ungdomsrådet viser til behovet for oppgradering av eksisterende skateparker i kommunen. 
Ungdomsrådet mener de eksisterende skateparkene ikke er gode nok for å dekke behovet for 
velfungerende skateparker i kommunen vår.  
 
- Idrettslag 
Ungdomsrådet viser til viktigheten av å prioritere kommunens idrettslag. Det er en viktig og trygg 
arena for ungdom i kommunen vår.  
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KUR - 019/20 Vedtak: 
Ungdomsrådet i Karmøy kommune ber om at følgende prioriteres i budsjett- og økonomiplan  for 
2021-2024: 
- Busstilbud 
Ungdomsrådet er opptatt av busstilbudet i kommunen. Ungdomsrådet mener det er for få 
bussavganger i kommunen, og ønsker også å rette søkelyset rundt de manglende smitteverntiltakene nå 
under koronapandemien.  
 
- Kulturhus 
Ungdomsrådet er også opptatt av å få opprettet et kulturhus i kommunen snarest mulig. Ungdomsrådet 
viser til at det bygges flotte idrettshaller, men kulturhus som ivaretar både gode øvingslokaler og 
velfungerende forestillingslokaler mangler.  
 
- Helsestasjon 
Ungdomsrådet viser til viktigheten av helsestasjon for ungdom. Ungdomsrådet synes det er beklagelig 
at det er lange køer ved helsestasjonene og at det er kort åpningstid.  
 
- Skatepark 
Ungdomsrådet viser til behovet for oppgradering av eksisterende skateparker i kommunen. 
Ungdomsrådet mener de eksisterende skateparkene ikke er gode nok for å dekke behovet for 
velfungerende skateparker i kommunen vår.  
 
- Idrettslag 
Ungdomsrådet viser til viktigheten av å prioritere kommunens idrettslag. Det er en viktig og trygg 
arena for ungdom i kommunen vår.  
 
 
 
 

020/20 Samlesak for referatsaker 
 
 
 

16.09.2020 Karmøy ungdomsråd 
 
Behandling 
Rådgiver i oppvekst- og kulturetaten Kristin Benestvedt orienterte kort om referatssakene.  
Til sak om miljøvernpris ønsket ungdomsrådet å evt. melde inn kandidater i etterkant av møtet.  
 
Referatssakene enstemmig tatt til etterretning.  
 
KUR - 020/20 Vedtak: 
 
Referatssakene enstemmig tatt til etterretning.  
 
 
 

021/20 Samlesak for orienteringer 
 
 
 

16.09.2020 Karmøy ungdomsråd 
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Behandling 
- Arbeidsgruppen for ungdomskonferanse orienterte ungdomsrådet om konklusjonen om å ha en 
digital "ungdomskonferanse" som legges til skoletiden. Det legges opp til et møte i ungdsområdet den 
dagen slik at alle i ungdomsrådet får det med seg, uavhengig av skoletilhørighet.  
- Ungdsomsrådet ble orientert om om status vedrørende filmprosjektet til Absurd Film.  
- Ungdomsrådet ble orientert om at det fra administrasjonens side nå sees på retningslinjene for rådet, 
og ungdomsrådet gav innspill til hva som bør endres i de nåværende retningslinjene.  
 
 
 
 
KUR - 021/20 Vedtak: 
Orientering tatt til etteretning. 
 
 
 

022/20 Samlesak for spørsmål 
 
 
 

16.09.2020 Karmøy ungdomsråd 
 
Behandling 
 
 
KUR - 022/20 Vedtak: 
Ingen spørsmål meldt.  
 
 
 


